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YÇUBYO’ya 

154 kayıt 
alındı

Trakya Üniversitesi 
Keşan Yusuf Çapraz Uy-
gulamalı Bilimler Yükseko-
kulu’na 154 öğrenci kayıt 
yaptırırken, ek yerleştirme-
lerle bu sayının değişmesi 
bekleniyor.
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Bilim insanlarından 
Sazlıdere’ye destek

Keşan, İpsala ve Enez’de 
yarın 6 saat 

elektrik kesintisi olacak
TREDAŞ Edirne İşletme Müdürlüğü’nden yapılan 

açıklamada Keşan’da yarın elektrik kesintisi yapılacağı 
bildirildi.

Keşan Kent Konseyi Başkanı Necmettin Baygül, ya-
rın Sazlıdere’ye destek olmak amacıyla bilim insanlarının 
projenin geçeceği yerleşim birimlerini ziyaret edeceklerini 
söyledi.

Edirne’ye “Avrupa 
Serbest Bölgesi” 

kurulması planlanıyor

Mehmet Ali Yetim: 
“Çiftçiler paralarını alamadığı 

için mağduriyet yaşıyor”

Edirne İl Genel Meclisi’nin CHP’li 
Üyesi ve ayçiçeği üreticisi Mehmet Ali 
Yetim, ayçiçeği hasadının yüzde 95’inin 
tamamlandığını söyledi ve çiftçilerin ala-
caklarının zamanında yapılması gerekti-
ğini kaydetti.

Uluslararası satranç 
turnuvası sona erdi

2. SAYFAMIZDA

Enez kapalı halk 
pazarı faaliyete girdi

Gaytancıoğlu gündemi değerlendirdi:
“Yerel basın yaşamalı” İtfaiye, araca sıkışan 

yavru kediyi kurtardıCumhuriyet Halk Partisi (CHP)  Edirne Millet-
vekili Doç. Dr. Okan Gaytancıoğlu, dün yaptığı 
açıklamada AK Parti hükümetinin uyguladığı enerji 
politikasının yanlış olduğuna dikkat çekti ve yerel 
basının sorunları hakkında konuştu.
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eğitimi 2. SAYFAMIZDA

5. SAYFAMIZDA

3. SAYFAMIZDA

Okan
Gaytancıoğlu

Mehmet Ali
Yetim



Sayfa: 2
MEDYA KEŞAN

22 Eylül 2018 Cumartesi

NAZAN KAPLAN
Keşan Belediyesi İtfaiye 

Müdürlüğü ekipleri, park ha-
lindeki aracın arka lastiğine 
sıkışan yavru kediyi yaptıkları 
özverili çalışma ile kurtardı.

Dün, Keşan Belediyesi 
İtfaiyesi’ne ihbarda bulunan 
cafe sahibi işyerinin önünde 
duran park halindeki  aracının 
arka kısmından yavru bir kedi 
girdiğini belirterek Keşan Bele-
diyesi İtfaiye Müdürlüğü’nden 
yardım istedi.

İhbar üzerine olay yerine 
gelen Keşan Belediyesi İtfai-
ye ekibi, aracın arka sıkışan 
kediyi kurtarmaya çalışırken 
araçtan inip diğer aracın motor 
kısmına kaçan yavru kediyi öz-
verili çalışma ile kurtardı. 

İtfaiye ekibi duyarlı vatan-
daşa teşekkür ederken itfa-
iyenin özverili çalışması da 

vatandaşlardan büyük takdir 
topladı.

İtfaiye, araca sıkışan 
yavru kediyi kurtardı

AA
Çorlu’da kurulu Avrupa 

Serbest Bölgesi kurucusu ve 
işletmecisinin Edirne’ye de 
Avrupa Serbest Bölgesi kur-
ma girişimi olduğu belirtildi. 
CHP Edirne Milletvekili Okan 
Gaytancıoğlu partisinin Edir-
ne İl Başkanlığı’nda düzen-
lediği basın toplantısında, 
Edirne’nin sınır kenti olma 
özelliğiyle ticaret yolu üze-
rinde bulunduğunu söyledi. 
Edirne ve ülke ekonomisine 
katkı sağlayacak büyük bir 
serbest bölge kurulmak isten-
diğini belirten Gaytancıoğ-
lu, “Edirne’de 10 bin kişilik 
istihdam, 1 milyar dolarlık 
yatırım ve yıllık 5 milyar do-
larlık ticaret hacmi öngörü-
lüyor.” dedi. AK Parti Edirne 
Milletvekili Fatma Aksal ve İYİ 
Parti Edirne Milletvekili Orhan 
Çakırlar’la Avrupa Serbest 
Bölgesi kurucusu ve Edirne’de 
tekstil fabrikaları yatırımı olan 
Şahinler Holding Yönetim Ku-
rulu Başkanı Kemal Şahin’in 
daveti üzerine görüştüklerini 
belirten Gaytancıoğlu, şöyle 

devam etti: “Kemal Şahin’in 
daveti üzerine Çorlu Avru-
pa Serbest Bölgesi’nde bir 
araya geldik. Orada incele-
meler yaptık güzel bir gö-
rüşmemiz oldu. Çorlu’daki 
serbest bölgenin aynısını 
Edirne’ye kurmak istiyorlar. 
Bu konuda bizden destek 
istediler. Söz konusu Edir-
ne olunca hepimiz destek 
vereceğimizi söyledik. Bu 
konuda bütün siyasi parti-
lerin aynı kararda hareket 
etmesi lazım. Edirne’ye is-
tihdam gelecekse yatırım 
gelecekse buna en büyük 
desteği veririz. Serbest böl-
geyi gezdikten sonra iyi bil-
gilerle donandık. Bölgelerin 
bazı avantajları var. Yerli 
ve yabancı firmalar buraya 
gelip kurumlar vergisinden 
muaf olarak çalışabiliyorlar. 
Ortak enerji ve ortak arıt-
ma tesislerin kullanarak bu 
maliyetleri düşürebiliyor-
lar. Aynı zamanda çevreye 
duyarlı fabrikalarla doğayı 
koruyorlar. Bir serbest böl-
gede yaklaşık 5 bin civarın-

da işçi çalışıyor.” Edirne’ye 
serbest bölge yapılması için 
yer arayışlarına başlandığı-
nı ifade eden Gaytancıoğlu, 
“Biz kente istihdam sağla-
yacak, kentten göçü önle-
yecek ve tersine bir göç dal-
gası oluşturacak bu girişimi 
sonuna kadar destekliyo-
ruz. Edirne’de 10 bin kişilik 
istihdam, 1 milyar dolarlık 
yatırım ve yıllık 5 milyar do-
larlık ticaret hacmi öngörü-
lüyor. Edirne ekonomisi için 
son derece yararlı ve kent-
teki işsizliği önlemek içinde 
çok faydalı olacak.” şeklinde 
konuştu.

Edirne’ye “Avrupa 
Serbest Bölgesi” 

kurulması planlanıyor

Okan
GAYTANCIOĞLU

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi İtfai-

ye Müdürlüğü tarafından BEN-
DİS AVM’de, AVM’de çalışan 
personele yangın söndürme 
eğitimi verildi.

20 Eylül 2018 Perşembe 
günü gerçekleştirilen eğitim 
kapsamında personele; teorik 
ve uygulamalı olarak temel it-
faiyecilik eğitimi, yangın bilgisi, 
yangın güvenlik önlemleri ve 
yangın söndürme tekniklerine 
yönelik eğitimler verildi.

AVM yetkilileri, Keşan Be-
lediyesi İtfaiye Müdürlüğü’ne 
eğitim nedeniyle teşekkür etti.

İtfaiyeden AVM’de yangın 
söndürme eğitimi

HABER MERKEZİ
Enez’de düzenlenen Ulus-

lararası Satranç Turnuvası 
sona erdi. 12 ülkeden (Türkiye, 
Yunanistan, Bulgaristan, Suri-
ye, İran, Türkmenistan, Ukray-
na, Özbekistan, Azerbaycan, 
Ürdün Ermenistan, Gürcistan) 
11’i ünvanlı toplam 92 yarış-
macının katıldığı turnuvada: 
birinci Azerbaycan’dan katı-
lan  Zaur Mammadov, ikinci 
Ukrayna’dan Egor Bogdanov, 
üçüncü Ukrayna’dan Emir 
Mirzoev oldu. En iyi 10 Enezli 
sporcu ile  Zaur Mammadov 
ve  Mert Erdoğdu Simultane 
gösterisi yaptılar. Turnuva so-
nununda yarışmacılara ödül-
leri, Enez İlçe Kaymakamı Elif 
Canan Tuncer, Enez Belediye 
Başkanı Ecz. Abdullah Bos-
tancı, Edirne Gençlik Hizmet-

leri ve Spor İl Müdürü Zekeri-
ya Bayrak ve Türkiye Satranç 
Federasyonu Marmara Bölge 
Temsilcisi Rafet Gülmez tara-
fından verildi. Ödül töreninde 

konuşma yapan İlçe Kayma-
kamı Elif Canan Tuncer, tüm 
yarışmacılara ve emeği geçen 
herkese teşekkürlerini dile ge-
tirdi. 

Uluslararası satranç 
turnuvası sona erdi
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BÜLENT SAYLAM
Cumhuriyet Halk Partisi 

(CHP)  Edirne Milletvekili Doç. 
Dr. Okan Gaytancıoğlu, dün 
yaptığı açıklamada AK Parti 
hükümetinin uyguladığı enerji 
politikasının yanlış olduğuna 
dikkat çekti ve yerel basının 
sorunları hakkında konuştu.

Gaytancıoğlu “Bütün 
hükümetler enerjiyi ucuza 
getirmenin peşindedir. Ama 
doğaya zarar vermemek, 
doğayla beraber hareket 
eden enerjileri bulmak hü-
kümetlerin asli görevleridir. 
Türkiye’nin de çok ciddi bir 
güneş kaynağı var. Güneş, 
aslında tüm enerjiyi sağla-
yabilecek potansiyeldeyken 
şu an Rusya’ya bağımlı du-
rumdayız. Doğalgazın yüzde 
55’ini Rusya’dan elde ediyo-
ruz. Onun dışında barajları-
mızı kullanamıyoruz, hidro-
elektrik santrallerimizi kul-
lanamıyoruz. Rüzgâr enerjisi 
gibi temiz enerji santralleri-
mizi kullanamıyoruz. Doğaya 
zarar veren termik santralle-
ri kullanmaya çalışıyoruz.” 
dedi.

“SAROS FSRU 
PROJESİNİN 
SAZLIDERE’DEN 
GEÇMESİ DEMEK 
SAROS’U 
KATLETMEKTİR”
Dünyanın termik santral ve 

nükleer santrallerden vazgeçti-
ğini vurgulayan Okan Gaytan-
cıoğlu, sözlerini şöyle sürdür-
dü: “Biz de nükleer santral-
leri, termik santralleri kullan-

maya çalışıyoruz. Özellikle 
doğalgazı başka ülkeden 
gelmesine rağmen kullanı-
yoruz. Bunu yaparken de AK 
Parti doğa katliamları yapı-
yor. Bunun en basit örneği-
ni Eskişehir Alpu Ovası’nda 
gördük. Oldukça verimli bir 
tarım arazisine herhangi bir 
araştırmaya gerek duyma-
dan termik santral kurmaya 
çalıştılar. Halkın tepkisiyle 
karşılaşınca biraz ertelen-
di, fakat yine Cumhurbaş-
kanlığı Hükümet Sistemiyle 
bunu yapmaya çalışıyorlar.  
Aynı durum Sazlıdere için 
geçerli.  Saros FSRU proje-
sinin Sazlıdere’den geçmesi 
demek Saros’u katletmek-
tir. 3 ay önce sevgili Erdin 
Bircan’la oraya gelerek bu-
raya yapılmaması gerektiği-
ni savunmuştuk. Ancak, AK 
Parti Genel Başkanı çıkardı-
ğı bir kararnameyle bu pro-
jenin olabilirliğini gündeme 
getirerek 2 Ekim’de bir ÇED 
toplantısı yapılacağını du-
yurdular. Tabii kalkınmak 
zorunda olan bir ülkeyiz. 
Ama doğayı koruyarak yap-
malıyız, doğayı katlederek 
değil.  Saros kendi kendini 
temizleyen bir deniz. Orada 
bir sürü canlı var. Enerji la-
zım diye böyle bir yatırımın 
yapılması son derece yanlış. 
Evet, enerji bize lazım. Niye 
güneş enerjisini kullanmaya-
lım? Niye bir ülkeye bağımlı 
olarak hareket ediyoruz?”

“ENERJİMİZİ GÜNEŞTEN 
KULLANMALIYIZ”

CHP’nin doğayı kirleten ter-
mik santrallere karşı olduğunu 
ifade eden Gaytancıoğlu, “Et-
rafında tarım dışı arazi olan, 
orman olmayan yerlerde tabi 
ki termik santral yapılabilir. 
Türkiye’nin alabileceği en 
iyi karar güneş enerjisine 
geçmektir. Enerjimizi güneş-
ten kullanmalıyız. O yüzden 
Sazlıdere’ye dikkat çektim.”

“YEREL BASIN 
YAŞAMALI”
Yerel basının sorunları-

na da değinen Gaytancıoğlu, 
şunları söyledi: “Yerel basınla 
ilgili hükümetin aldığı bazı 
kararlar var. Sayfa sayısının 
sınırlandırılması, Basın İlan 
Kurumu’nun aldığı ciddi ilan 
ücretleri yerel basının yaşa-
masına engel oluyor. Yerel 
basın yaşamalı, yerel basın 
ciddi anlamda desteklenme-
lidir. Kâğıt fiyatlarının son 
derece arttığı bir ortamda siz 
yerel basına bazı avantajlar 
sağlamazsanız, yerel basın 
nasıl yaşayacak? Bunun ta-
kipçisi olacağım.”

Gaytancıoğlu gündemi 
değerlendirdi:

“Yerel basın yaşamalı”
Haber: 
BÜLENT SAYLAM
Edirne İl Genel Meclisi’nin 

CHP’li Üyesi ve ayçiçeği 
üreticisi Mehmet Ali Yetim, 
ayçiçeği hasadının yüzde 
95’inin tamamlandığını söy-
ledi ve çiftçilerin alacakla-
rının zamanında yapılması 
gerektiğini kaydetti.

150-200 KİLOGRAM 
ARASINDA ÜRÜN 
ALINIYOR
Ayçiçeği hasadının yak-

laşık yüzde 95’inin tamam-
landığını belirten Yetim, 
“Bölgemizdeki ayçiçeği 
tarlalarında dönüm başına 
150-200 kilogram arasında 
ürün alınıyor. Yağlı Tohum-
lar ve kooperatifin belirle-
diği yüksek yağ oranları ve 
en yüksek rakamlara ulaş-
mak mümkün gözükmüyor. 
Belirlenen yağ oranları ka-
dar, yağ çıkmıyor. Üretici 
olarak, zararlarımız çok 
fazladır.” dedi.

ÇİFTÇİLER 
PARALARINI 
ALAMADIĞI İÇİN 
MAĞDURİYET 
YAŞIYOR
Edirne Ziraat Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı 
Cengiz Yorulmaz’ın “15 
Ağustos’ta, Trakya Birlik’e 
ayçiçeğini teslim eden çift-

çiler, hiçbir ödeme alama-
dı.” şeklindeki açıklamasını 
hatırlatan Mehmet Ali Ye-
tim şunları söyledi: “Bazı 
çiftçilerimize ödemenin ya-
pılmadığını bizlerde duyu-
yoruz. Çiftçiler paralarını 
alamadığı için mağduriyet 
yaşıyorlar. Çiftçinin pa-
rasını şimdi diğer yarısı-
nı sonra verilmesi gibi bir 
durumun olması da kabul 
edilemez. Burada, çiftçinin 
sırtına binmeye çalışıyor-
lar. Kurum olarak, tüccar 
kafasıyla bu işi yürütüyor-
lar. Fakat, bunlar ana pa-
rayı dahi ödemekte sıkıntı 
yaratıyorlar ve insanları 
yalvartıyorlar. Bu doğru 
bir davranış değildir. Alım 
yapılıyorsa, zamanında 
ödemelerin yapılması ge-
rekiyor.”

“YÖNETİCİLER 
MAAŞLARINI VE 
HUZUR HAKLARINI 
ZAMANINDA 
ALIYORSA, 
ÇİFTÇİLERİNDE 
ALACAĞINI 
ZAMANINDA ALMALI”
Yetim sözlerini şöyle ta-

mamladı: “Bu yıl, üründen 
çok düşük verim aldık. 
Yağmur yağması nedeniy-
le, 150-200 kilogram ürün 
alındı. Fiyatlar geçmiş yıl-

lara göre; yüzde 35 oranın-
da arttı ama girdi maliyet-
leri yüzde 50-yüzde 60 gibi 
bir artış yaşandı. Bunlar 
karşılaştırıldığında, çiftçi-
ler olarak yine zarardayız. 
Bizler paramız aldık ama 
borcumuzun ne kadarını 
ödeyip ne kadarını ödeye-
meyeceğimizi göreceğiz. 
Yağlı Tohumların ödeme-
sini yapmadığı çiftçilere 
biran önce ödemelerini 
yapması gerekiyor. Çiftçi-
ye verilen para yine sizlere 
veriliyor. Yöneticiler ma-
aşlarını ve huzur haklarını 
zamanında alıyorsa, çiftçi-
lerinde alacağını zamanın-
da alması gerekiyor.”

Mehmet Ali Yetim: “Çiftçiler 
paralarını alamadığı için 

mağduriyet yaşıyor”

Okan
GAYTANCIOĞLU

Mehmet  Ali
YETİM

NAZAN KAPLAN
AK Parti Kadın Kolları, Mu-

harrem Ayı nedeniyle dün aşu-
re dağıttı.

Saat 12.00 sıralarında Şe-
hitlik Anıtı önünde yapılan aşu-
re dağıtımına; Kadın Kolları 
Başkanı Nuriye Altın ve yöne-
tim kurulu üyeleri ile vatandaş-
lar katıldı.

Konuyla ilgili olarak basın 
açıklamasında bulunan Altın, 
“Her sene Muharrem Ayında 

karşıladığımız bir aşure gü-
nüne daha erişmenin mutlu-
luğunu yaşıyoruz. Muharrem 
ayına girmemiz ile birlikte 
en önemli gün sayılan aşu-
re günü bu mukaddes ayın 
onuncu günüdür. Muharrem 
ayı Kuran-ı Kerim’de kıymet 
verilen dört aydan biridir. 
Allah, birçok duayı aşure 
gününde kabul etmiştir. Bi-
liyoruz ki aşure günü İslam 
dünyasında büyük öneme 

sahiptir. Zira bugünde yaşa-
nanlar ve bugün için nakledi-
len rivayetler aşure gününün 
önemini arttırmaktadır. Biz-
ler içine bolluk ve bereketin 
simgesi olan bu mübarek 
ayda AK Parti Keşan Kadın 
Kolları olarak, Keşan halkı-
nın ve tüm İslam aleminin 
Muharrem ayını sağlık, hu-
zur, barış içerisinde geçme-
sini, hayırlara vesile olması-
nı dileriz.” dedi.

AK Partili kadınlar 
aşure dağıttı

BÜLENT SAYLAM
Mustafa Kemal Paşa Ma-

hallesi Muhtarı Bayram Ali 
Kalfalar, her yıl olduğu gibi bu 
yıl da muharrem ayında aşure 
geleneğini yerine getirecekleri-
ni söyledi.

Mustafa Kemal Paşa Ma-
hallesi ile Kadın Çalışma Grubu 
tarafından düzenlenecek ön-
cesi açıklama yapan Kalfalar, 
24 Eylül 2018 Pazartesi günü 
12.00-13.00 saatleri arasında 
muhtarlık bahçesinde gerçek-
leştirilecek aşure etkinliğine 
tüm Keşanlıları davet etti.

VAKTİ MÜSAİT 
OLAN KEŞANLILARI 
DAVET EDİYORUZ
Aşure hazırlığı öncesinde 

aşurede kullanacakları malze-
melerin yerli olduğunun vurgu-

sunu yapan Kalfalar, “Bizim 
aşuremiz için Doğanca’dan 
Abdullah Mandacı, mısırı ekti 
ve bir ücret almadan bize 
katkıda bulundu. Buğdayımız 
Meriç ilçesinden akbaşak 
cinsi getirdik. Elmalar da Ke-
şan merkezde organik tarım 
yapan Fazıl Küçükgülen kar-
deşimizden aldık. 5 bin kişi-
lik aşure yapıyoruz. Bu sene 
sayıyı daha da arttırdık. Ka-
dın çalışma grubumuz Hatice 
Öcal’ın başkanlığında konu 
komşu hepimiz imece şeklin-
de aşuremizi yapacağız. Des-
teklerini bizden esirgemeyen 
eşimize dostumuza teşekkür 
ediyoruz. Bu bir imece usulü 
yapılan bir etkinlik, bu yüz-
den güzel olduğunu düşünü-
yoruz. Elbirliği ile yapıyoruz. 

Etkinliğimiz 12.00’de ama 
vatandaşlarımız 11.30’da 
gelmeye başlasınlar. Proto-
kol de bugüne kadar bizleri 
yalnız bırakmadı. Onlara da 
teşekkür ediyoruz. Vakti mü-
sait olan Keşanlıları davet 
ediyoruz” dedi.

Geleneksel aşure 
etkinliği 24 Eylül’de
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HABER MERKEZİ
Keşan Kent Konseyi Baş-

kanı Necmettin Baygül, bilim 
insanlarının yarın Sazlıdere’ye 
destek olmak amacıyla proje-
nin geçeceği yerleşim birimle-
rini ziyaret edeceklerini bildirdi. 
Konuyla ilgili yaptığı açıklamada 
Baygül, şunları söyledi:

“Sazlıdere, Gökçetepe ara-
sına yapılmak istenen FSRU 
limanı ve kara boru hattının 
yapılmaması için mücadele 
edenlere, çevre gönüllülerine 
ve doğa sevenlere bilim in-
sanlarından destek.

Trakya üniversitesi ve 
Trakya’nın farklı yerleşim yer-
lerinde yaşayan bilim insan-

ları Keşan Kent Konseyine 
ve çevre gönüllülerine destek 
vermek, bölgede inceleme ya-
parak, yapılmak istenen liman 
ve boru hattının yarar ve za-
rarlarını kapsayacak şekilde 
bilimsel raporlar hazırlamak 
ve etkilenen köyleri bilgilen-
dirmek amacı ile 23 Eylül 2018 
Pazar günü Keşan’a geliyor-
lar.

Keşan Kent Konseyi reh-
berliğinde Liman ve boru hattı 
ile etkilenen köyleri gezi prog-
ramı aşağıdadır. 

Saat:11.30 Çamlıca
Saat:13.00 Sazlıdere
Saat.14.00 Sazlıdere sahil 

ve liman yeri

Saat:15.30 Gökçetepe 
Köyü

Bizlere destek veren bilim 
insanlarımıza şimdiden teşek-
kür ediyoruz.”

Bilim insanlarından 
Sazlıdere’ye destek

HABER MERKEZİ
İstiklal Caddesi’nde 

kaldırım üzerinde satış 
yapılması vatandaşlar ta-
rafından eleştirildi. 

Konuyla ilgili olarak 
çektiği fotoğrafları basın 
mensuplarıyla paylaşan 
bir vatandaş, yaşadığı 
durumdan duyduğu ra-
hatsızlığı dile getirdi. 

Kaldırımların yayalar 
için yapıldığını belirten 
vatandaş, yayaların nere-
den yürüyeceğini sordu.

Kaldırım üzerinde satış 
yapılması eleştirildi

Haber-Foto: 
BÜLENT SAYLAM
Kocadere Göleti’nde su 

seviyesinin düşmesiyle birlikte 

çöpler ortaya çıktı.
Göletteki su seviyesinin 

iyice azalmasının ardından gö-
letin içerisindeki ve etrafında 
çöpler ortaya çıktı. Geçtiğimiz 
yıllarda çöp sorunu ile günde-

me gelen Kocadere Göleti’nde 
bu yıl da değişen bir şey yok. 
Yaz sezonun ardından düşen 
su seviyesi gölet içerisindeki 

çöpleri ortaya çıkardı. Suların 
çekilmesiyle birlikte daha önce 
atılan cam ve plastik şişe ile 
çöp gün yüzüne çıktı. 

Gölet etrafının da çöplerin 
olduğu gözlendi. 

Vatandaşlar, çöplerin geli-
şigüzel atılmasına tepki göste-
rerek, bu konuda daha duyarlı 
olunmasını isterken, “Takke 

düştü kel göründü” yorumunu 
yaptı. 

Öte yandan vatandaşlar 
göletin su seviyesinin yüksel-
meden önce belediyenin çöple-
ri toplaması istedi.

Su seviyesi düştü 
çöpler ortaya çıktı
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HABER MERKEZİ
Enez Belediyesi tarafından yü-
rütülen en büyük projelerden 
biri olan “Modern Kapalı Pa-
zar Yeri” hazır hale getirilerek 
faaliyete girdi. Tamamlanmak 
üzere olan yedi proje ile bir-
likte düzenlenecek olan büyük 
açılış öncesi, Enez Belediye 

Başkanı Ecz. Abdullah Bos-
tancı, eski Belediye Başkanı 
Abdurrahman Altuğ, Ak Parti 
İlçe Başkanı Nedim Uzun ve 
Belediye Meclis Üyeleri  Yeni 
Pazar Yerini ziyaret ettiler. 
Yeni Pazar Yerinde konuşma 
yapan Başkan Bostancı, Yeni 
Pazar Yeri ve Enez Belediyesi 

tarafından yürütülen tüm proje-
ler hakkında genel bilgiler ver-
dikten sonra, Yeni Pazar Ye-
rinin tüm Enez halkına hayırlı 
olmasını diledi. Konuşmanın 

ardından pazar yeri esnaflarını 
ziyaret eden Başkan Bostan-
cı, esnafın pazar yeri hakkın-
daki görüşlerini aldı ve halkla 
sohbet etti. 

HABER MERKEZİ
Geçmiş yıllarda, Keşan 

Ortopedik Engelliler Derne-
ği başkanlığı yapan Keşanlı 
Taner Aykut, dün yaptığı 
açıklamada, engelli vatan-
daşların, KETUS araçlarının 
güzergâhlarının belirlenme-
sini beklediklerini söyledi.

SÖYLEYE 
SÖYLEYE 
DİLİMİZDE 
TÜY BİTTİ
Engellilerin dört gözle 

KETUS’tan güzargah bekle-
diğini söyleyen Taner Aykut, 
“Günlerdir engelli arka-
daşlarımız KETUS (Keşan 
Toplu Ulaşım Sistemi)’un 
araçlarına güzergâh belir-
lenmesini 4 gözle bekliyor. 
Söyleye söyleye dilimizde 
tüy bitti. Geçmiş dönem-
de dernek başkanlığı da 
yaptım ama başkanlık hiç 
önemli değil. Görevimiz 
bitti diye engelli arkadaş-
larımızın hakkını savun-
mayacağız diye bir şey 
yok. Engellilerin haklarını 
savunmak zorundayız. KE-
TUS araçlarına belediye-
nin güzergâh belirlemesini 
bekliyoruz. Son Belediye 
Meclisi toplantılarında şe-
hir içi minibüs ücret tari-
felerine zam yapıldı. Bu 
konu açılmışken neden 
KETUS’un güzergâh be-
lirleme konusu açılmadı. 

Neden engelli arkadaşlara 
taşıma hizmeti başlama-
dı. Bir sonraki toplantı-
da KETUS’un engellilere 
uygun olan aracının yola 
çıkacağı kararını alacak-
larına inanıyorum. Engel-
li arkadaşlarımız mağdur 
oluyor. Keşan Belediyesi 
bu engelli arkadaşlarımızı 
taşımak zorunda. Burada 
bu özel kooperatifin suçu 
yok. Keşan Belediyesi iha-
le sözleşmesine; engellile-
ri, 65 yaş üstü yaşlıları ta-
şıyacaksın’ diye bir ibare 
koymamıştır. Engellilerin 
mağdur edilmesinin sebebi 
Keşan Belediyesi’nin koo-
peratifle ihale sözleşmesi-
ni yaparken eksik ibare ol-
masıdır. 2. bir sözleşme de 
yapılmıyor. Biz engelliler 
KETUS’un bir an önce se-
ferlerine başlamasını bek-
liyoruz.” şeklinde konuştu.

Enez kapalı halk pazarı 
faaliyete girdi

Engelli 
vatandaşlardan 
KETUS isteği
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 DHA
Edirne Belediye Baş-

kanı Recep Gürkan, kent 
merkezinde araç trafiğini 
rahatlatmak için başlattık-

ları Güney-Kuzey Çevre 
Yolu çalışmalarının son 
aşamaya geldiğini belir-
terek, “60 yıl önce buna 
karar verilmiş ama hiç-
bir şey yapılmamış. Biz 
bu çalışmaları yapıyo-
ruz. Bu yollar sayesinde 
Edirne’yi 360 derece hiç 
trafiğe girmeden, hiç ışı-
ğa takılmadan dolaşabi-
lecek, gezebilecek hale 
gelecek insanlarımız” 
dedi.

Edirne Belediyesi ta-
rafından kent merkezinde-
ki araç trafiğine alternatif 
yollar açmak ve vatandaş-
ların bir uçtan bir uca daha 
rahat seyahat edebilme-
lerini sağlamak amacıyla 
başlatılan yol yapım ça-
lışmalarında sona gelindi. 
Belediye Başkanı Recep 
Gürkan’ın göreve gelme-
sinin ardından, kent mer-
kezinde büyük sıkıntılara 
neden olan araç yoğunlu-
ğunun ortadan kaldırılma-
sı amacıyla belediyenin 
ilgili birimleri tarafından 
çalışmalar başlatıldı. Şe-
hir merkezini 360 derece 
sarmalayan bir çevre yo-
lunun yapılmasının zorun-
lu olduğu belirlendi ve bu 
kapsamda kent merkezi-
nin kuzey ve güney çevre-
sinden geçen güzergah-
larda planlamalar yapıldı. 
Bu kapsamda ilk önce Ki-
rişhane semtinden Bölge 

Trafik Müdürlüğü önüne 
kadar olan alanda Güney 
Çevre Yolu’nun yapımı 
tamamlandı ve hizmete 
açıldı. Ardından bu yola 

bağlantılı olarak hayati 
önem taşıyan Sultan 1. 
Murat Devlet Hastanesi 
ile Trakya Üniversitesi Tıp 
Fakültesi arasındaki Sağ-
lık Yolu bitirilerek Edirne-
lilerin hizmetine sunuldu. 
Şimdi de Kuzey Çevre 
Yolu’nun bitirilmesinde 
son aşamaya gelindi.

Gürkan, 2019 yılı iti-
barı ile Edirne şehir mer-
kezinin 360 derecelik bir 
çevre yoluna sahip olaca-
ğını ve bu hizmeti Edirne 
halkına kazandırdıkları 
için mutlu olduklarını be-
lirterek, “Arkadaşlarım 
aşağı yukarı 4, 5 aydır 
çalışıyorlar burada. Bu-
rasını bitirdiler, topar-
ladılar. Şu anda son 
asfaltları atılıyor ve bu-
rada ilk etapta 3 şeritli 
bir yol olacak, bir rampa 
olacak. Şehrin kuzeyini 
birbirine bağlayan bir 
çevre yolu zincirinin son 
halkası burası” dedi. As-
falt yol sezonunun tamam-
landığını, bundan sonraki 
etabın yolun Gazimihal 
üzerinden Güney Çevre 
Yolu ile bağlantısının ola-
cağını kaydeden Beledi-
ye Başkanı Gürkan, “Yol 
sezonu bitmek üzere. 
2019’un bahar aylarında 
artık son bağlantıyı da 
yaparak Edirne’yi 360 
derece hiç trafiğe girme-
den, hiç ışığa takılmadan 

dolaşabilecek, gezebile-
cek hale gelecek insan-
larımız. Bu yolda yap-
tığımız çalışmaları çok 
kısaca anlatırsam size 

şurada toprağını aldığı-
mız, hafriyatını aldığımız 
yaklaşık 1000 metrelik 
bir alan. Yol genişliğini 
14 metreye çıkarıyoruz. 
3 şeritli bir yol olacak. 
Burada 20 bin metre 
küp hafriyat kaldırdık. 
Yani bunu daha kolay 
anlatmak açısından şöy-
le ifade edebiliriz. Yakla-
şık 1500 kamyona yakın 
hafriyat çıktı buradan. 
Hani bazen diyorlar ya 
belediye ne yapıyor? 
Sadece buradan 1500 
kamyon hafriyat taşıdı-
ğımızı söylersem bir algı 
oluşturur zannediyo-
rum. Yine burada 6000 
metre küp yani 6000 bin 
ton dolgu yaptık. Bunun 
üzerine 11 bin ton daha 
ince mıcırını yaptık, rek-
tajını yaptık. Ve bunlar 
da yaklaşık 450 kamyon 
yapıyor. Ve burada da 
3000 bin ton asfalt atı-
yoruz şu anda. 300 bin 
ton asfalt. Burası dedi-
ğimiz gibi 1 haftada bi-
tecek, çizgi çalışmaları-
nı yapacağız. 3 şeritli bir 
yol olarak şehrin artık 
kuzey trafiği tamamen 
rahatlamış olacak” şek-
linde konuştu.

Belediye Başkanı Re-
cep Gürkan, yapım ça-
lışmalarında son noktaya 
gelinen çevre yollarının 
60 yıl önce imar planına 

kaydedildiğini ancak bu 
zamana kadar bu çalış-
manın yapılmadığını da 
sözlerine ekledi. Böyle-
sine önemli bir hizmeti 
Edirne’ye kazandırmaktan 
mutluluk duyduklarını ifa-
de eden Gürkan, “60 yıl 
önce buna karar verilmiş 
ama hiçbir şey yapılma-
mış. Yol yapmak maliye-
ti en yüksek, en pahalı 
yatırım ve zaman istiyor. 
Ama biz bu sorunu çöz-
mek için derhal çalışma-
lara başladık. Öncelikle 
dedik ki Güney Çevre 
Yolu’nu açalım. Güney 
Çevre Yolu’nu açmak 
2.5 yılımızı aldı. Tam 2,5 
yıl kamulaştırmalarla 
uğraştık, mahkemelerle 
uğraştık. Orada sadece 
85 tane ev kamulaştı-
rıldı. Arsalar hariç, boş 
yerler hariç. Ve yaklaşık 
1.5 yıl önce Güney Çev-
re Yolu, Türkan Seçkin 
Bulvarı’nı hizmete aç-
tık. Şimdi gittikçe iyi-
leştirmelerle sizlerin de 
bildiği gibi neredeyse 
Edirne’nin en işlek yolu 
oldu desek haksızlık et-
miş olmayız. Ardından 
bu yıl mayıs ayında bu 
sefer şehrin kuzeyini rin-
gini oluşturacak sağlık 
yolunu hizmete aldık. O 
da bitti. Şu anda Edirne 
merkezde çok ciddi bir 
trafik sıkışıklığı yok. Biz 
bu çalışmaları yapıyo-
ruz. Bu yollar sayesinde 
Edirne’yi 360 derece hiç 
trafiğe girmeden, hiç ışı-

ğa takılmadan dolaşabi-
lecek, gezebilecek hale 
gelecek insanlarımız” 
dedi.

Gazetecilerin mevcut 
yol güzergahı üzerinde 
bulunan hurdacılar ko-
nusundaki sorularını da 
cevaplayan Gürkan, hur-
dacıların taşınması için 
belirledikleri yere Toprak 
Koruma Kurulu’nun izin 
vermediğini söyledi. Gür-
kan, “Şimdi biliyorsu-
nuz o hurdacıları kaldır-
mayı hepimiz istiyoruz. 
Ben istiyorum, Valilik 
istiyor, Emniyet istiyor. 
Bununla ilgili Sokak 
Hayvanları Barınağı’nın 
orada bir arazi bulduk. 
30 dönüm kadar. Tabi 
tarım arazisi vasfında 

olduğu için Toprak Ko-
ruma Kurulu’ndan ka-
rar çıkması ve oranın 

tarım arazisi vasfından 
çıkarılması gerekiyordu, 
hurdacıları oraya taşı-
yacaktık. Ancak Toprak 
Koruma Kurulu buna 
izin vermedi. Şimdi hur-
dacılar için başka bir yer 
arıyoruz. Tabi yer bul-

makta kolay değil. Hem 
yer bulacaksınız hem 
maliyeti var. Kamulaştır-

ma maliyeti var. Kısa za-
manda inşallah 2019’da 
hurdacıları da oradan 
kaldırmayı planlıyoruz. 
Yeni bir yer bulup onları 
taşıyacağız. Yani şehrin 
dışına ama şehirden çok 
çokta uzak olmayan bir 

yere taşımamız gereki-
yor hurdacıları. Orasını 
öyle çözeceğiz” dedi.

Edirne Belediye Başkanı Gürkan: 
60 yıldır yapılmayanı yapıyoruz

BÜLENT SAYLAM
Trakya Üniversitesi Keşan 

Yusuf Çapraz Uygulamalı Bi-
limler Yüksekokulu’na kayıt 
yaptıran öğrenci sayıları belli 
olurken; ek yerleştirmelerin ar-
dından sayının değişmesi bek-
leniyor.

164 ÖĞRENCİ 
TERCİH ETTİ 154’Ü 
KAYIT YAPTIRDI
Keşan Yusuf Çapraz Uygu-

lamalı Bilimler Yüksekokulu’na 
başvuru süresi boyunca, 164 
öğrencinin tercih ettiği 154 öğ-
renicinin ise kayıt yaptırdığı 
öğrenildi. Edinilen bilgiye göre; 

11 öğrencinin tercih ettiği Ban-
kacılık ve Sigortacılık bölümü-
ne 9, 62 öğrencinin tercih ettiği 
Bilgisayar Teknolojilerine 60, 
yine 62 öğrencinin tercih ettiği 
Gümrük İşletme’ye 60, 7 öğren-

cinin tercih ettiği İşletme Bilgi 
Yönetimi’ne 5 kişi ve 22 kişinin 
tercih ettiği Uluslararası Tica-
ret bölümüne 20 öğrenci kayıt 
yaptırdı. Ayrıca her bölümün 62 
kontenjanı olduğu bildirildi.

T.Ü. Keşan YÇUBYO’ya 
154 kayıt alındı

HABER MERKEZİ
TREDAŞ Edirne İşletme 

Müdürlüğü’nden yapılan açık-
lamada Keşan’da yarın elek-
trik kesintisi yapılacağı bildi-
rildi.

TEİAŞ Bakım çalışmaları 
sebebi ile 23.09.2018 Pazar 
günü 09.30-15.30 saatleri ara-
sında 6 saat süreyle uygula-
nacak kesintiden etkilenecek 
yerleşim birimleri şöyle: Keşan 
ilçe merkezi tamamı, bağlı tüm 
belde ve köyler ve özel müşte-
riler, İpsala ilçe merkezi tama-

mı, bağlı tüm belde ve köyler 
ve özel müşteriler ile Enez ilçe 
merkezi tamamı, sahil bölge-
si ve bağlı tüm köyler ve özel 
müşteriler. Belirtilen çalışma 
saatleri arasında vatandaşla-
rın elektrikli cihazlarını devre-
den çıkarmasını öneren yetki-

liler; jeneratör kullanan abo-
nelerin de şebeke ayırıcısını 
açmalarını istedi.

Elektrik kesintisi hakkın-
da geniş bilgi almak isteyen-
ler, “186 Elektrik Arıza” tele-
fon hattına başvurabilecekler.

Keşan, İpsala ve 
Enez’de yarın 6 saat 

elektrik kesintisi olacak
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

22.09.2018 Cumartesi

SAYI: 7724

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak üzere 
ehliyetli eleman alınacaktır.

Müracaatların şahsen Kurtuluş Cad. 
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını 

rica ederiz.
TUNA TİCARET

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

İşyerimizde çalışmak üzere, Part 
Time- full Time çalışacak 

Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+SGK+YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİS AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYOR

Firmamız bünyesinde çalışmak üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır. 
Toplam 2 kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+SGK+Yemek
Tel: 0530 517 54 37 (25/06)

ELEMAN ARANIYOR

Küçükdoğanca’da 2912-553-789-1202-
1203-1284-1333-1422-1596-1884 

parseldeki çeltik ekilebilen ve
Papaz çeşme mevkii yol üzerinde 
bulunan 45 dönümlük sulu arazi 

sahibinden satılıktır. 
Tel: 0531 831 77 34 (18-28)

SATILIK TARLALAR

Keşan Mahmutköy’de bulunan 189 Ada 

3 Parsel 6.455,63 m2 ova ve 158 ada 

39 parsel numaralı 5.123,615 m2 tarla 

satılıktır.

Tel: 0535 351 11 82
(18-25)

SATILIK OVA
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VEFATLAR
YUSUF YILMAZ
Büyük Cami Mahallesi halkından 

Merhum Bilal Yılmaz, Gülsüm Yılmaz’ın 
oğulları, Merhum Ali Yılmaz, Fatma 
Ayaşlı ve Emel Yılmaz’ın kardeşleri, 
Aynur Yılmaz’ın eşi, Emre ve Serdem 
Yılmaz’ın babaları, Alev Yılmaz’ın kayın-
pederi olan Yusuf Yılmaz vefat etti.

Yusuf Yılmaz, 18 Eylül 2018 Salı 
günü öğle vaktinde kılınan cenaze nama-
zının ardından Hacıköy’de toprağa veril-
di.

Merhum’a Allah’tan rahmet, ailesi ve 
yakınlarına başsağlığı dileriz.       

KERİM ŞEBBOY
Büyükdoğanca Köyü halkından Mer-

hume Zeynep Şepboy’un eşi, Hüseyin, 
Hasan, Reşat Şepboy, Hatice Bahçe, 
Kadriye Tavukçu’nun babaları olan Ke-
rim Şepboy vefat etti.

Kerim Şepboy, 20 Eylül 2018 Per-
şembe günü öğle vaktinde kılınank ce-
naze namazının ardından Büyükdoğanca 
Köyü’nde toprağa verildi.

Merhum’a Allah’tan rahmet, ailesi ve 
yakınlarına başsağlığı dileriz. 

ARİF KAŞIKÇI
İspat Cami Mahallesi halkından Mer-

hum Hüseyin, Kermuş Kaşıkçı’nın oğul-
ları, Kadriye Kaşıkçı’nın eşi, Tamer, 
Sibel Kaşıkçı, Emel, İbrahim Kırçan’ın 
babaları, Mülayim, Merhum Mümin Ka-
şıkçı, Gülten Ercan, Gülümser Kahra-
man,  Ayten Ayma’nın ağabeyleri, Yağlı 
Tohumlardan Emekli Arif Kaşıkçı vefat 
etti.

Arif Kaşıkçı, dün ikindi vaktinde Sa-
ray Avluları Camii’nde kılınan cenaze na-
mazının ardından  Asri Mezarlık’ta topra-
ğa verildi.

Merhum’a Allah’tan rahmet, ailesi ve 
yakınlarına başsağlığı dileriz.
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